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 Dagsordenspunkter Referatet Beslutninger  

Godkendelse af 

dagsorden  

Godkendt     

Nyt fra…  

Forvaltning   

Ledelse  

Medarbejdere  

Bestyrelsen  

elevråd  

   

      

Budgetgennemgang  

Anette er på Online  

   

Stige skoles budget for skoleåret 2024-2025. Budgettet er delt op i 4 

kasser. Almenskolen, OBS-klasser (4 klasser), SFO og reguleringer 

(besparelser).   

   

SFO – 2.140.747 kr.: 103 børn. Det er en væsentlig stigning fra 96. 

Det har betydet at vi har kunne ansætte én pædagog mere. 

Pengene bogføres i SFO.  

   

Reguleringer (besparelser)- 675.892 kr.: Deles mellem almen og 

OBS (60/40). Sidste år kom det Stige skole til gode, fordi der blev 

givet til specialdelen.   

   

OBS - 5.524.391 kr.: 4 klasser med 6 elever i hver. Alle vippepladser 

var fyldt op. Sidste år fik vi en ekstrabevilling, som gjorde at vi kunne 

ansætte en midlertidigt. Det betyder, at der næste år er ansat 

samme personaler som sidste år – ekskl. midlertidige ansatte.   

   

Almen – 7.547.312 kr.:   

Bundne opgaver: 6.489.012 (opgaver som vi er forpligtiget til at løse, 

eller penge vi har fået specifikt til noget)    

  
Øvrige opgaver/udfordringer: afsat til barsler, udbetaling 6. ferieuge, 

langtidsfravær, TR arbejdstid, merforbrug i driften: samlet – 300.000 

kr.   

   

Midler til ekstra indsatser: (differentieret undervisning, ekstra 

hænder til specialområdet, specialpædagogisk bistand. 675.993 kr.  

   

Eksempler på ekstra indsatser: arbejdstid til faglige vejledere, 

inklusionsvejledere, åbningstid i pædagogisk mediecenter, 

arbejdstid til lejrskoler, arbejdstid til møder og særlige 

undervisningsforløb.   

   

Bestyrelsen godkender ikke fremlagte budget. Men bestyrelsen 

anerkender af ledelsen har disponeret fornuftigt indenfor rammen. 

Men kan ikke godkende budgettets størrelse, da der fx mangler flere 

to-lærer timer.    

   

Budgethøringer i september/oktober: ift. budgetlægning. Her skal vi 

væres OBS.   

   

Besøg af Thea   

Oplæg om bevægelse  

”Sådan kan skolebestyrelsen arbejde med bevægelse” – Princip for 

bevægelse.   

Inspiration til et princip. Husk at inddrage elevrådet i princippet.   

Handleplan ligger ved medarbejderne.   

   

   



Udviklingspotentiale: SFO og frikvarter – 4 personaler fra SFO har 

været på kursus. Det skulle gerne være struktur på. Hvis vi vil noget 

med bevægelse, så er det en god ide at strukturere det.   

   

Thea kommer og uddanner legepatruljen. Thea anbefaler, at Stige 

skole også har legepatrulje i vintermånederne på. Fokus på lege 

hvor der ikke er konkurrence eller man kan ikke dø og ryge ud. Så 

det er inkluderende.   

Eller en aktiv gårdvagt, hvor personen er med.   

   

Anbefaling at nedsætte en arbejdsgruppe, som arbejder med 

princippet. Arbejdsgruppen skal bestå af medarbejdere og 

skolebestyrelsesmedlemmer. Princippet skal rumme hele skolen.   

Arbejdsgruppen består af: Trine, Mathilde og to medarbejdere og en 

leder.   

   

Invitere Thea ind til handleplanerne.   

 


